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20 РОКІВ З АТОМПРОФСПІЛКОЮ

ЗБЕРЕГТИ СТРАТЕГІЧНЕ ДЕРЖАВНЕ ПІДПРИЄМСТВО «СХІДНИЙ ГІРНИЧО-ЗБАГАЧУВАЛЬНИЙ КОМБІНАТ»

Ігор ПІДЛУЖНИЙ, голо-
ва цехкому служби експлуа-
тації будівель та споруд
(СЕБтаС): «Газета стала ду-
же популярною серед ліде-
рів цехкомів»

— Побачивши вперше
«Атомник України» у профко-
мі Запорізької АЕС, почав
щотижня приносити свіжий
номер у нашу службу експ-
луатації будинків та споруд.
Газета стала дуже популяр-
ною серед нас, лідерів цехко-
мів. Головне, що там можна
було знайти проєкт Колек-
тивного договору НАЕК, по-
бачити пропозиції, обговори-
ти їх у колективі.

Оскільки я сам захоплюю-
ся фотографією, завжди з
інтересом розглядаю фото-
знімки в «АУ», особливо робо-
ти Сергія Коваля.

Зараз подобається те, що
газета стала більш сучасною
— її можна побачити в елек-
тронній версії. І взагалі, вона
нас, робітників атомних стан-
цій і підприємств, якось збли-
зила, об’єднала. Ми це відчу-
ваємо.

Вітаю колектив редакції
«Атомника» з ювілеєм! Бажаю
всім успіхів!

Олександр МАРТИНЮК,
член цехкому загону відом-
чої воєнізованої охорони
(ЗВВО): «Особливо мене ці-
кавлять спортивні події»

— Про газету «Атомник Ук-
раїни» я знаю, мабуть, з 2005
року, коли ще був військо-
вим. Відтоді завжди її чи-
таю. Особливо мене цікавлять
спортивні події, які відбува-

ються на інших станціях, і я
знаходжу в газеті те, що шу-
каю. Вітаю «Атомник України»
з 20-річчям! Всьому колективу
— здоров’я, міцних нервів та
творчої наснаги!

Юрій ПІСКОХА, голова
профкому цеху теплової
автоматики та вимірювань
(ЦТАВ): «З 20-річчям, га-
зето!»

— Добрий ритм було
взято газетою 20 років тому.
«Атомник України» йшов у ногу
з часом. І дуже добре, що
зараз є ще й електронна вер-
сія — тож вона швидше дохо-
дить до читача, її завжди
можна знайти і переглянути.

Бажаю творцям «АУ» здо-
ров’я та успіхів у їхній праці,
вдячного, чуйного та уважного
читача. З 20-річчям, газето!

Оксана ГАБДУЛЛІНА, го-
лова цехкому відділу ядер-
ної безпеки (ВЯБ): «Наша
профспілкова газета сприяє
спілкуванню між первин-
ними профспілковими ор-
ганізаціями»

— Мене обрали головою
цехкому відділу ядерної без-
пеки 2003 року, а з «Атомни-
ком України» я познайомилася
ще раніше — коли була зас-
тупником голови нашого цех-
кому і відвідувала профком.
Приносила звідти газету, щоб
наші співробітники мали змогу
знайомитися з новинами Атом-
профспілки,  бачили, що відбу-
вається на інших підприємст-
вах, читали про конференції та
про прийняті на них рішення.

Наша профспілкова газе-
та, крім інформування, ро-

бить велику справу — вона
сприяє спілкуванню між пер-
винними профспілковими ор-
ганізаціями.

Від імені нашого колективу
бажаю всім співробітникам
«АУ» міцного здоров’я, достой-
ної зарплатні та оптимізму.

Костянтин ДИМОВ, го-
лова профкому хімічного
цеху (ХЦ): «Для мене, як для
голови профкому, «АУ» — це
настільна газета»

— Уперше побачив га-
зету «Атомник України», ма-
буть, 2005 року, коли прий-
шов у профком за путівкою.
Заціка-вився. Став регуляр-
но її читати. І ось уже років
шість, як я в цехкомі хімічного
цеху, тому «АУ» для мене —
настільна газета. Вважаю її
дуже інформативною. З неї
можна дізнатися новини про
всю галузь.

Вітаю вас, друзі, зі святом і
бажаю впевненості у завтраш-
ньому дні!

Анатолій СОЛОГУБ, го-
лова цехкому Управління
будівництва (УБ): «Ця газета
була дуже потрібна нам усім»

— Вітаю «Атомник Украї-
ни» з 20-річчям! Скажу одне:
ця газета була дуже потрібна
нам усім. Ми отримуємо з неї
інформацію про новини галузі,
про дії, спрямовані на захист
прав членів Атомпрофспілки,
знаходимо відповіді на правові
питання та висвітлення рі-
шень, що були прийняті на
профспілкових конференціях.
Читаємо про нашу зміну — мо-
лодь Атомпрофспілки і ра-
діємо за них. Так тримати,

«Атомнику»! Творчої наснаги і
довгих літ!

Сергій МОШНІК, органі-
зація молоді Запорізької
АЕС: «Газета «Атомник Ук-
раїни» — дзеркало життя
атомників України»

— За минулі 20 років газе-
та стала найважливішим ін-
формаційним і аналітичним
джерелом для енергетиків
України. На її сторінках публі-
куються актуальні матеріали,
присвячені обстоюванню прав
працівників та їх захисту, ін-
терв’ю керівників та профспіл-
кових лідерів, висвітлюються
спортивні та культмасові захо-
ди Атомпрофспілки, розміщу-
ється нормативна і довідкова
інформація, корисна для чле-
нів Атомпрофспілки, та багато
чого іншого. 

Я завжди був активним
читачем газети «АУ», а відне-
давна став позаштатним її
кореспондентом. Приємно ус-
відомлювати себе частиною
команди «Атомника».

З нагоди свята зичу ре-
дакційному колективу газети
«Атомник України» міцного
здоров’я, натхнення, сили та
енергії у професійній діяль-
ності, благополуччя та добро-
буту в родинах.

(Закінчення на 4-й стор.)

«Ви «Атомник України» читаєте?»«Ви «Атомник України» читаєте?»
Відповідь членів ППО ВП «Запорізька АЕС»:

Працівники Державного підприємства «Східний гір-
ничо-збагачувальний комбінат» приїхали запитати у влади,
де їхні зарплати сьогодні та де будуть їхні робочі місця
завтра?!

Учасники акції вимагали прийняти ДЕРЖАВНЕ рішення
щодо збереження стратегічного українського підприємства
«СхідГЗК», відновлення його повноцінної виробничої та
фінансово-економічної діяльності, визначення пріоритет-
ності закупівлі уранового оксидного концентрату для потреб
національної атомної енергетики. Вирішити проблеми
невиплати заробітної плати працівникам ДП «СхідГЗК». Не
допустити екологічної катастрофи у зв’язку з припиненням

7 грудня виробночої діяльності комбінату. Усі вимоги були
передані урядовцям.

Нагадаємо, що 2 грудня поточного року на адресу Президен-
та України за підписом Голови Атомпрофспілки Валерія Матова
було направлено звернення з проханням терміново втрутитись у
критичну ситуацію, що склалася на стратегічному підприємстві
України, щоб забезпечити його стале функціонування. «Вироб-
нича діяльність ДП «СхідГЗК» перебуває під постійною загрозою
зупинки. Системна затримка у виплаті заробітної плати (забор-
гованість становить 145 млн грн) створює загрозливу соціальну
напругу серед шахтарів уранових шахт та працівників уранопере-
робного комплексу…», — йдеться у зверненні.

Профспілковий комітет
ППО ДП НАЕК «Енергоатом»
виступив з відкритим звер-
ненням від імені трудового
колективу ДП НАЕК «Енерго-
атом», попередньо вивчивши
питання стосовно заборгова-
ності трудовому колективу ДП
«СхідГЗК» та постійних затри-
мок їм у виплаті заробітної
плати.

Щиро поділяємо занепо-
коєність трудового колекти-
ву ДП «СхідГЗК» стосовно по-
стійних затримок із виплати
заробітної плати. Від імені
багатотисячного колективу
«Енергоатома» висловлюємо
глибоку шану важкій праці
шахтарів комбінату і переко-
нані, що ваша робота має бути
гідно та своєчасно оплачена.

У зв’язку з цим інформує-
мо вас про реальний стан
справ щодо співробітництва
ДП НАЕК «Енергоатом» та ДП
«СхідГЗК».

Рік тому наші Компанії
уклали довгостроковий дого-
вір щодо постачання ураново-
го оксидного концентрату
(далі — УОК), який потрібен
для виробництва свіжого
ядерного палива. У рамках
цього договору протягом 2020
року «Енергоатом» сплатив
СхідГЗК авансом 2,6 млрд грн.

У перших числах грудня
поточного року було сплачено
ще 33 млн грн, і до кінця міся-
ця комбінат отримає від НАЕК
іще 99 млн грн. Такий обсяг
фінансування відповідає по-
ставкам 800 тонн УОК, що
було погоджено новим т.в.о.
директора ДП «СхідГЗК».

Однак, після одержання
коштів від «Енергоатома»,
СхідГЗК офіційно повідомив,
що цього року не зможе в
повному обсязі виконати по-
стачання за договором та
запропонував перенести по-
ставку 90 тонн уранового ок-
сидного концентрату на січень
2021 року.

Таким чином, станом на 8
грудня баланс взаєморозра-
хунків між НАЕК «Енергоатом»
і СхідГЗК становить 599,1 млн
грн на користь «Енергоатома».

Ми й надалі виконувати-
мемо умови укладеного дого-
вору. Навіть попри те, що для
«Енергоатома» він є вкрай не-
вигідним, а умови роботи
СхідГЗК — непрозорими. Зок-
рема, це стосується питань:

— авансування (перед-
плати) за ще не виготовлену
продукцію. Є ризик, що кошти
«Енергоатома» будуть спря-
мовані не за призначенням, а
на інші цілі. Що, ймовірно, і
трапилося протягом цього
року;

— високої ціни на урано-
вий оксидний концентрат, яку
ДП НАЕК «Енергоатом» виму-
шений платити СхідГЗК і яка

сьогодні є на 20% вищою за
світову ціну. Незважаючи на
це, ми отримали пропозицію
від комбінату підвищити ціну
ще на 30%;

— непрозорості фінансо-
во-господарської діяльності
СхідГЗК, внаслідок чого по-
стійно виникають затримки із
виплати заробітної плати шах-
тарям та запитання у контро-
люючих і правоохоронних ор-
ганів. Відомо, що керівництво
підприємства було втягнуто в
низку корупційних скандалів.
Справу щодо підозри у роз-
траті 24,5 млн грн колишнім
керівництвом ДП «СхідГЗК»
наразі розглядає Вищий анти-
корупційний суд України. Не-
відомо, чи залишилися подібні
схеми на сьогодні;

— закупок електроенергії
СхідГЗК на суму понад 40 млн
грн щомісяця за ціною 1,88 грн
за 1 кВт-год. При тому, що
«Енергоатом» може постачати
СхідГЗК електроенергію за ці-
ною на рівні 1,12 грн за 1 кВт-
год., тобто на 40% дешевше!

— непогашення забор-
гованості перед ДП НАЕК
«Енергоатом» за вже постав-
лену «Енергоатомом» елек-
троенергію у сумі 24 млрд грн.
Адже заборгованість перед
«Енергоатомом» об’єктивно
породжує борги також перед
його постачальниками.

— СхідГЗК є стратегічним
партнером НАЕК «Енерго-
атом», а тому співпраця між
підприємствами має ґрунту-
ватися на зрозумілих і прозо-
рих договірних відносинах.
«Енергоатом» підтримує пози-
цію працівників СхідГЗК та
вважає, що керівники підпри-
ємства повинні негайно роз-
рахуватися із шахтарями.

Ми відкидаємо всі зви-
нувачення на адресу «Енер-
гоатома» щодо невиконання
обов’язків перед СхідГЗК з
оплати поставленої продук-
ції. Вважаємо відверто пере-
крученою, маніпулятивною та
такою, що не відповідає дійс-
ності, інформацію про те, що
причиною затримок із випла-
ти заробітної плати шахтарям
є «Енергоатом». У реальних
причинах затримок із виплати
заробітної платні повинні ро-
зібратися контролюючі та пра-
воохоронні органи. Нагада-
ємо, що відповідно до статті
175 Кримінального кодексу
України керівник підприєм-
ства може бути притягнутий
до відповідальності за невип-
лату заробітної плати більш як
за один місяць.

З глибокою повагою
від трудового колективу

ДП НАЕК «Енергоатом»
голова профспілкового
комітету ППО ДП НАЕК

«Енергоатом»
О. В. ЛИЧ

АКЦІЯ ПРОТЕСТУ УКРАЇНСЬКИХ УРАНЩИКІВ,
організована Атомпрофспілкою України, відбулась у Києві біля будівлі Кабінету міністрів України 9 грудня 

ТОЧКА ЗОРУ

Відкритий лист профкому
ППО ДП НАЕК «Енергоатом»
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Профспілки відповідно до Конституції України є єдиними організаціями, яким делеговано право на захист прав та інтересів трудящих!

У ФЕДЕРАЦІЇ ПРОФСПІЛОК УКРАЇНИ

ЛИСТ ДО РЕДАКЦІЇ

РЕЗОЛЮЦІЯ

Коротко нагадаю історію
цього питання. Через невико-
нання плану санацій одним з
інвесторів ДНВП «Цирконій»
(непогашення заборгованос-
ті підприємства зі сплати ЄСВ
у розмірі 11,6 млн грн) май-
же 500 колишніх працівни-
ків підприємства позбавлені
права на зарахування стра-
хового пенсійного стажу за
2013–2014 роки, а дехто і за
2013–2019 роки. Комітет кре-
диторів під постійним голову-
ванням Міненерговугілля, не-
зважаючи на цю обставину,
ухвалив рішення про перехід
до процедури ліквідації під-
приємства. Господарський
суд Дніпропетровської облас-
ті прийняв ухвалу про перехід
до ліквідаційної процедури
ДНВП «Цирконій».

Колишні працівники під-
приємства, не погоджуючись
з таким станом справ, звер-
нулися листом до Прези-
дента України щодо захисту
їхніх  соціальних прав. Минув
рік. Лист працівників загубив-
ся поміж Офісом Президента,
Кабінетом Міністрів та Мініс-
терством соціальної політики.
Десь через півроку після від-
правлення листа цей «броу-
нівський рух» припинився
зовсім: ні дій, ні рішень. 

Одночасно зі зверненням
до Президента України голо-
ва профкому Дніпродзер-
жинського хімічного заводу
(де наразі працює багато
колишніх працівників ДНВП
«Цирконій») звернулася до
народного депутата України,
обраного по 30-му окремо-
му виборчому округу від
партії «Слуга народу», Лічман
Г.В. по допомогу у вирішенні
цього питання. Відтоді минув
рік…

Я, як представник тру-
дового колективу, звертався
також до нардепа, як суб’єк-
та законодавчої ініціативи,
з пропозицією розробити
проєкт закону про внесення
змін до чинного пенсійного
законодавства для вирішен-
ня цього питання. Через рік
я вимушений констатувати,
що питання не зрушилося з
місця.

Генеральною угодою на
2019–2021 роки передбачено
(пункт 3.36) розробку змін до
чинного законодавства, які б
дозволили зарахування стра-
хового пенсійного стажу пра-
цівникам за наявності забор-
гованості на підприємстві з
виплати заробітної плати та
(або) зі сплати ЄСВ. Минула
половина строку дії цієї угоди,
а віз і нині там.

Теперішній парламент за-
пам’ятався громадянам краї-
ни своїм «турборежимом»
роботи. То чому ж це «турбо»
не стосується розв’язання
соціальних проблем грома-
дян? Багато хто із колиш-
ніх працівників ДНВП «Цир-
коній», так і не діждавшись
справедливого вирішення
питання стажу, відійшли в
інший світ. То чи діждуться ті,
хто залишився жити, спра-
ведливості від держави?

Восени цього року Пле-
нум ЦК Атомпрофспілки
ухвалив постанову про вирі-
шення нашого наболілого
питання. З надією чекають на
це постраждалі працівники.

Бажано, щоб страховий
пенсійний стаж не перетво-
рився на «фата моргана», до
якої можна дістатися лише
думками!

В.Г. КІСІЛЬОВ,
ветеран ДНВП «Цирконій»

На Миколи та й ніколи?!

Київ, 27 листопада 2020 року

Ми, учасники Національної Енергетичної
Конференції України «Погляд на енергетику
України та її перспективи», які представля-
ють 4 галузевих профспілки паливно-енер-
гетичного комплексу України, а саме:

1. Профспілку працівників вугільної про-
мисловості України, 

2. Профспілку працівників нафтової та
газової промисловості України,

3. Профспілку працівників енергетики та
електротехнічної промисловості України,

4. Профспілку працівників атомної енерге-
тики та промисловості України,

вважаємо дії влади з накладення арешту
на профспілкове майно Федерації профспілок
України продовженням політики довгостро-
кового наступу на права профспілок України
з метою блокування їх діяльності; подальшого
просування антипрофспілкових законопроєк-
тів, що порушують положення фундамен-
тальних норм міжнародного права, зокрема,
Конвенцій МОП, ратифікованих Україною,
положень Угоди Асоціації Україна–ЄС.

Вбачаємо у цьому — відповідь на при-
нципову правозахисну позицію профспілок.
За допомогою солідарної підтримки МКП,
ЄКП, МОП, Глобальних профспілкових феде-
рацій, зокрема ГС IndustriALL, завдяки масо-
вим та тривалим акціям профспілок України
було призупинено ухвалення Парламентом
украй ліберального урядового законопроєк-
ту про працю, в якому практично ліквідували-
ся трудові гарантії. Більше того, на противагу
до Парламенту було внесено альтерна-
тивний «профспілковий» проєкт Трудового
кодексу.

Профспілки не дозволили ухвалити закон,
яким пропонувалося повністю узурпувати
владу урядом у фондах соціального страху-
вання, ліквідувати цивілізоване тристороннє
управління ними. 

Профспілки призупинили тотальне по-
рушення владою в Україні Конвенцій МОП та
практично всіх основних актів міжнародно-
го права, запобігли руйнуванню основ соці-
ального партнерства та позбавлення проф-
спілок представницьких і правозахисних
функцій.

Розцінюємо спробу порушення законних
майнових прав профспілок як ще одну форму
тиску на профспілки, залякування, пересліду-
вання за активну правозахисну роботу, органі-
зацію масового спротиву суспільства проти
лібералізації трудового законодавства та лікві-
дації основних трудових і профспілкових прав
громадян України.

Вважаємо за доцільне звернутися до
Глобального Союзу IndustriALL, Міжнарод-
ної Конфедерації профспілок (МКП), Євро-
пейської Конфедерації профспілок (ЄКП),
Федерації IndustriALL-Європа з проханням
підтримати профспілки України, категорич-
но засудити протиправні дії влади, поінфор-
мувати країни, Європейську Комісію про
порушення державою трудових і профспіл-
кових прав, атаку на профспілки та вжити
інших заходів на підтримку українських
профспілок.

Вважаємо за доцільне ініціювати звер-
нення ФПУ України до Верховного комісара
ООН з прав людини, задіяти всі захисні меха-
нізми МОП щодо припинення спроб політичної
більшості у владі розправитися над профспіл-

ками за їх активну правозахисну позицію і
діяльність.

Зі свого боку зобов’язуємося вести
солідарну профспілкову кампанію спротиву,
реалізувати низку заходів та спільних дій,
брати активну участь на національному, галу-
зевому, регіональному та місцевих рівнях,
задіяти та активізувати наявні ресурси проф-
спілок.

Резолюція підтримана також членськи-
ми організаціями ГС IndustriALL в Україні:

1. Профспілкою авіабудівників України,
2. Профспілкою працівників автомобільно-

го та сільськогосподарського машинобудуван-
ня України,

3. Профспілкою працівників машинобуду-
вання та металообробки України,

4. Профспілкою трудящих металургійної та
гірничодобувної промисловості України,

5. Профспілкою працівників оборонної
промисловості України,

6. Профспілкою працівників хімічних та
нафтохімічних галузей промисловості України,

7. Профспілкою працівників радіоелектро-
ніки та машинобудування України.

Про звернення до міжнародних організацій щодо антипрофспілкової політики в Україні

Колонна пройшла урядовим квар-
талом, скандуючи гасла: «Народні де-
путати, дбайте про людей — не ро-
біть з нас жебраків!», «Владо, зупини
державне рейдерство майна проф-
спілок», «Роботу, зарплату, гідне жит-
тя!», «Борги із заробітної плати —
ганьба для уряду і роботодавців!»,
«Профспілки за справедливу трудо-
ву реформу!», «Збережемо проф-
спілки — захистимо працівників!» та
багато інших.

На площі Конституції відбувся
мітинг, на якому виступили Голова
ФПУ Григорій Осовий, керівники га-
лузевих профспілок та профспілкові
активісти.

Одночасно з ФПУ свою акцію
протесту проти свавілля влади та
наступу на права трудівників прово-
дили підприємці з усієї України.

Протест під Верховною Радою України

В останні роки влада України взяла жорсткий курс на
запровадження неоліберальної політики, намагаючись макси-
мально знизити соціальні норми та мінімізувати контроль за їх
дотриманням, щоб залучити іноземних інвесторів. При цьому
порушуються пакти ООН про права людини, Угода про асоціа-
цію Україна–ЄС, глава 13 «Праця» Угоди про вільну торгівлю
між Україною та Канадою. Скасовано понад 400 законів і нор-
мативно-правових актів у сфері охорони праці, санітарних
норм. Зростає заборгованість із заробітної плати, безробіття,
відкладається підвищення мінімальної заробітної плати та пен-
сій до фактичного прожиткового мінімуму. 

Об’єктом атаки є і Конституція України, яка проголосила її
соціальною державою з безкоштовною медичною допомогою.
Ця проблема особливо гостро постала у зв’язку з пандемією
коронавірусу.

Федерація профспілок України, її членські організації ніко-
ли не погодяться з такою провальною політикою! 

Цьогоріч завдяки активним протестним діям та солідарній
підтримці міжнародного профспілкового руху, Міжнародної
конфедерації профспілок, Організації Об’єднаних Націй,
Міжнародної організації праці профспілки України не дали при-
йняти вкрай ліберальний проєкт Закону про працю і так званий
законопроєкт щодо окремих питань діяльності професійних
спілок, спрямований на усунення профспілок від правозахис-
ної діяльності.

Наразі провладна більшість вдалася до порушення консти-
туційних та міжнародних норм, що стосуються трудових і соці-
ально-економічних прав працівників і діяльності профспілок.
Тривають маніпуляції з Трудовим кодексом, поданим без змін
на перше читання законопроєктом про профспілки, до яких

знову намагаються внести дискримінаційні трудові й анти-
профспілкові норми. 

Понад те, влада вирішила вдатися до використання пра-
воохоронних органів для тиску на профспілки. Під надуманим
приводом днями утаємничено через суд накладено арешт на
об’єкти власності Федерації профспілок України і її членських
організацій, які працюють в інтересах людей праці, у тому числі
на Будинок  профспілок  у м. Києві,  побудований  на  профспіл-
кові  внески  у 1980 році й відбудований профспілками після
пожежі під час Революції гідності. 

Зазначаємо, що Європейський суд з прав людини у своєму
недавньому рішенні підтримав правову позицію профспілок,
що спір стосовно майна вже розглядався українськими судами
в 1997 році та був вирішений на користь профспілок. Суд також
звернув увагу на непослідовність дій держави, яка через свої
уповноважені органи спочатку здійснювала реєстрацію права
власності за профспілками та суб’єктами господарювання,
створеними за їх участю, а після цього через органи прокура-
тури заявляла про своє право власності на це майно. 

Такі дії влади є неприйнятними у цивілізованому світі.
Антипрофспілкова та антитрудова політика отримали вкрай
негативну оцінку міжнародної спільноти, а Міжнародна конфе-
дерація праці вже віднесла Україну до категорії країн, де відсут-
ні гарантії прав працівників.

Не можна допустити, щоб влада знущалася над сторічни-
ми завоюваннями українських трудящих та профспілок, одно-
часно декларуючи, що вона відкрита до соціального діалогу і
вбачає своєю головною метою покращення життя всього укра-
їнського народу.

Президія Федерації профспілок України закликає всі про-
форганізації і всіх членів профспілок дати гідну відсіч обмежен-
ню прав трудящих і профспілок, використовуючи всі законні
форми і методи активної боротьби! 

Президія Федерації профспілок України

3 грудня Федерація профспілок України та представники членських
організацій ФПУ масово вийшли на акцію протесту у Києві.

ЗАЯВА
щодо чергового наступу влади на права профспілок

Законом України від 13 квітня
2020 р. №553 «Про внесення змін
до Закону України «Про Державний
бюджет України на 2020 рік» (пункт
5 Прикінцевих положень) на період
дії карантину було призупинено
низку видатків Фонду соціального
страхування для потерпілих на
виробництві.

Зокрема, зупинено:
— страхові виплати одноразової

допомоги потерпілому в разі стійкої
втрати працездатності та членам його
сім’ї;

— витрати на санаторно-курортне
лікування;

— витрати на лікарські засоби та
вироби медичного призначення;

— витрати на спеціальний медич-
ний, постійний сторонній догляди,
побутове обслуговування та додат-
кове харчування, іншу медичну до-
помогу.

Також було зупинено фінансування
Фондом реабілітаційного лікування
працівників–застрахованих осіб у сана-
торно-курортних закладах після пере-
несених тяжких захворювань і травм
(інсульту, інфаркту тощо).

Як інформує Управління соціально-
го страхування і пенсійного забезпе-
чення апарату ФПУ, з моменту прийнят-
тя зазначених змін Федерацією проф-
спілок України вживалися всі можливі
заходи для відновлення зупинених
видатків Фонду соціального страхуван-
ня України і врешті Верховною Радою
України 3 листопада ц.р. було прийнято
Закон України «Про внесення змін до
підпункту 2 пункту 5 розділу II «Прикін-
цеві положення» Закону України «Про
внесення змін до Закону України «Про
Державний бюджет України на 2020 рік»
№ 941-IX, яким відновлено зазначені
видатки. Закон набрав чинності 26 лис-
топада 2020 року.

За повідомленням Виконавчої
дирекції ФСС, потерпілим на вироб-
ництві, особам з інвалідністю Фондом
буде здійснено виплату нарахованих
коштів на медико-соціальні послуги за
увесь період, упродовж якого фінансу-
вання видатків було призупинено.
Зокрема, будуть перераховані кошти
на здійснення спеціальних медичних,
постійних сторонніх доглядів за по-
терпілими, а також побутове обслуго-
вування, витрати на додаткове хар-
чування, відшкодовано витрати за
самостійно придбані лікарські засоби,
вироби медичного призначення та
гігієнічні вироби.

Крім того, Фондом буде виплачено
одноразові допомоги потерпілим на
виробництві або членам їх сімей у разі
смерті потерпілих, які були нараховані
упродовж періоду дії обмежень на
фінансування.

Олексій КОРЕЦЬКИЙ

Відновлено фінансування
зупинених видатків Фонду соціального страхування України

ПОЧЕСНІ ВІДЗНАКИ

За значний внесок у розвиток фізичної культури і
спорту та з нагоди завершення ремонтних робіт спорт-
комплексу «Ізотоп» й об’єктів спортивної інфраструкту-
ри РАЕС Почесними знаками Фізкультурно-спортивно-
го товариства «Україна» РОО ФСТ Україна» Рівне «За
заслуги» нагороджено генерального директора Рів-
ненської АЕС Павла Яремовича Павлишина та голову
ППО РАЕС Івана Михайловича Мельника.

ЦР ВФСТ «Україна»

Таким висловом можна охарактеризувати стан справ
з вирішення питання про зарахування страхового пенсій-
ного стажу колишнім працівникам ДНВП «Цирконій».
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Існування профспілкового руху в Україні — це ознака рівня цивілізованості держави

ОГОЛОШЕННЯ

14 ГРУДНЯ — ДЕНЬ ВШАНУВАННЯ УЧАСНИКІВ ЛІКВІДАЦІЇ НАСЛІДКІВ АВАРІЇ
НА ЧОРНОБИЛЬСЬКІЙ АЕС

У книзі Людмили Житньої 135 спогадів
живих свідків трагедії. Відгук однієї з героїнь
— у сьогоднішньому номері «Атомника
України».

КІРІЧЕНКО Людмила Хакимівна, жи-
телька Прип’яті, учасниця ліквідації на-
слідків аварії на ЧАЕС, голова ДО «Союз
Чорнобиль» Дарницького (Харківського)
району м. Києва 1993–2013 років:

«Цьогоріч вийшла у світ книга Людмили
Житньої «Чорнобиль — очима жінок». Ця
книга — сповідь жінок Чорнобиля, які пере-
жили Чорнобильську катастрофу.

За 34 роки після цього вселенського
лиха багато видано книжок, надруковано
статей та оповідей у періодичній пресі, знято
фільмів. Але в такому форматі — це перша
книга, в якій жінки, очевидці тих подій —
учасники ліквідації аварії, евакуйовані,
постраждалі, розповідають кожна свою істо-
рію про свій Чорнобиль…

Я і моя родина теж жили в Прип’яті.
Після евакуації мешкаємо в Києві. Я, як
учасник ліквідації аварії на ЧАЕС, спостері-
гаюся в поліклініці Київського міського цен-
тру радіаційного захисту населення, на
Пушкінській, 40.

Після чергового обстеження у лікарки-
гінеколога зав’язалася розмова про Чор-
нобиль, про мою участь у тих подіях.

Відразу нахлинули спогади, що багато
років лежали на дні моєї душі і свідомості.
Вони були лише моїми, бо за стільки років
ніхто мене не запитав: «Як вам тоді було, і як
вам сьогодні живеться?»

Людмила Миколаївна якось делікатно,
коректно, зі співчуттям ставила запитання, і
мені хотілося розповідати й розповідати їй
про пережите, про ті втрати і біль, що ми,
чорнобильці, пережили багато років тому.

Як з’ясувалося, Людмила Миколаївна
планувала написати книгу про нас, жінок
Чорнобиля, долі яких пов’язані з цією чор-
ною бідою, що змінила наше життя і лишила
нас радості…

Вона, лікар за професією, не маючи в
руках мікрофона, щось записувала у своєму
блокноті, пропускаючи біль нашого життя
через своє серце. Відчувалося, що наші спо-
гади ранять їй душу і вона теж плаче з нами.

До неї на прийом приходить багато
жінок, десятки, сотні… Й у кожної свій біль,
своя пам’ять про ті трагічні дні. Всі розповіді
потрібно було записати, переосмислити і
пропустити через себе… 

Цю велику і кропітку роботу Людмила
Миколаївна виконувала впродовж трьох
років. Я вклоняюся цій добрій і ніжній
жінці, яка взяла на себе таку нелегку ношу
і відповідальність донести наш біль до
читача, не дати йому забути про те лихо,
що звалилося на наші жіночі плечі, на
наші родини, на наших діток… Донести
простою людською мовою той жах, що
нам довелося пережити… Донести, щоб
пам’ятали!

Я другий місяць читаю цю книгу. Вона як
магніт притягує до себе… Прочитати її відра-
зу для мене просто неможливо… У ній стіль-
ки людського болю, втрат, трагедій… Це
лихо сталося 26 квітня 1986 року, а триває
донині.

Читаю 3-4 історії, і спогади про ті дні й
події одразу починають прокручуватися в
голові, як кінострічка. Навертаються сльо-
зи, але я собі не дозволяю плакати… Моя
книга ще не дочитана до кінця… А вночі
після мого читання сняться сни… наше
рідне місто Прип’ять, яке ми залишили
назавжди!..»

«Чорнобиль — очима жінок»
Ця книга Людмили Житньої — «інформаційне джерело про вселенську атомну

катастрофу XX століття та попередження світу про небезпеку, що несе у собі атом,
який вийшов із-під контролю, — йдеться у поданні Київської організації Національної
спілки письменників України до Комітету Національної премії України імені Тараса
Шевченка. — Тема Чорнобильської катастрофи буде існувати доти, доки буде існува-
ти пам’ять про неї».

1. Повна назва документа державно-
го планування та стислий виклад його
змісту

Державна економічна програма по-
водження з відпрацьованим ядерним па-
ливом вітчизняних атомних електростан-
цій на період до 2025 року (далі —
Програма).

Програма містить аналіз діючих у світі
схем поводження з відпрацьованим ядер-
ним паливом, наведення схеми, відповідно
до якої на цей час проводиться поводжен-
ня з відпрацьованим ядерним паливом
українських атомних електростанцій, що
експлуатуються, встановлення рамкових
умов та завдань для оператора щодо без-
печного та економічно ефективного повод-
ження з відпрацьованим ядерним паливом
на період до 2025 року.

2. Орган, що прийматиме рішення
про затвердження документа державно-
го планування, — Кабінет Міністрів України.

3. Передбачувана процедура гро-
мадського обговорення, у тому числі:

а) дата початку та строки здійснення
процедури

Громадське обговорення проєкту Про-
грами та Звіту про стратегічну екологічну
оцінку Програми проводиться в період з
30.11.2020 по 29.12.2020 включно.

б) способи участі громадськості (надан-
ня письмових зауважень і пропозицій, гро-
мадські слухання тощо)

Громадськість у межах строку громад-
ського обговорення має право подати в
письмовій формі (у тому числі в електронно-
му вигляді) зауваження та пропозиції до
Звіту про стратегічну екологічну оцінку та
проєкту документа державного планування.

Письмові пропозиції подаються: фізич-
ними особами — із зазначенням ПІБ, місця
проживання, з особистим підписом; юри-
дичними особами — із зазначенням найме-
нування та місця знаходження.

Анонімні зауваження та пропозиції не
реєструються і не розглядаються. 

в) дата, час і місце проведення заплано-
ваних громадських слухань (у разі прове-
дення) з урахуванням карантинних заходів
проведення громадських слухань не перед-
бачено.

г) орган, від якого можна отримати
інформацію та адресу, за якою можна оз-
найомитися з проєктом документа держав-
ного планування, Звітом про стратегічну
екологічну оцінку та екологічною інформаці-
єю, у тому числі пов’язаною зі здоров’ям
населення, що стосується документа дер-
жавного планування.

Ознайомитись з матеріалами Програ-
ми та Звіту про стратегічну екологічну
оцінку Програми можна на офіційному
веб-сайті Міністерства енергетики України
http://mpe.kmu.gov.ua/ у розділі «Діяль-
ність»/ Нормативно-правова робота/ Обго-
ворення проєктів нормативно-правових
актів (які не є регуляторним актом)/ проекти
нормативно-правових актів Міненерго (які
не є регуляторним актом). 

Або в Департаменті ядерної енергетики
та атомної промисловості Міністерства
енергетики України за адресою: вул. Б.

Хмельницького, 4, каб. 559, понеділок-п’ят-
ниця з 10.00 до 16.00 за попереднім запи-
сом за т. (044) 206-36-03.

ґ) орган, до якого подаються зауваження
і пропозиції, його поштова та електронна
адреси та строки подання зауважень і про-
позицій

Міністерство енергетики України. 
Поштова адреса: вул. Хрещатик, 30,

м. Київ, 01001. 
Електронна адреса: Kulesha@mev.

gov.ua.
Зауваження та пропозиції приймаються

з 30 листопада по 29 грудня 2020 року
включно.

д) місцезнаходження наявної екологічної
інформації, у тому числі пов’язаної зі здо-
ров’ям населення, що стосується документа
державного планування

Департамент ядерної енергетики та
атомної промисловості Міністерства енер-
гетики України за адресою: вул. Б. Хмель-
ницького, 4, каб. 559.

4. Необхідність проведення транс-
кордонних консультацій щодо проєкту
документа державного планування.

Необхідність проведення транскордон-
них консультацій відсутня.

ПОВІДОМЛЕННЯ ПРО ОПРИЛЮДНЕННЯ
проєкту документа державного планування «Державна економічна програма

поводження з відпрацьованим ядерним паливом вітчизняних 
атомних електростанцій на період до 2025 року» та Звіту про стратегічну екологічну

оцінку Державної економічної програми поводження з відпрацьованим  ядерним
паливом вітчизняних атомних електростанцій на період до 2025 року

Людмила Житня народи-
лася на Кіровоградщині у селі
Велика Виска у творчій родині.
Батько Микола Житній — жур-
наліст, брат Леонід Тендюк —
поет, письменник-мариніст. 

Людмила Миколаївна за
фахом лікар-гінеколог, за по-
кликанням — письменниця,
літературною діяльністю зай-
мається з 2009 року. У ви-
давництві «Stella Grand», шеф-
редактором якого вона є,
надруковані її книги: «Поезії
моєї юності», «Леонід Тендюк
— Серце, сповнене сонця»,
«Людина-оркестр».

Письменниця займається
благодійною діяльністю, є ві-
це-президентом міжнарод-
ної волонтерської організації
«Крила». Координатор роботи
в Україні від французької бла-
годійної організації «Привіт
дітям Чорнобиля».

Має доньку Інгу, яка пра-
цює художницею-постанов-
ницею в українському кіне-
матографі, та двох онуків —
Серафима і Германа.

Про авторку книги
«Чорнобиль — очима жінок»

Чим далі в часі віддаляється дата аварії
на ЧАЕС, тим більше, на жаль, розмива-
ється в пам’яті молодого покоління подвиг
тих, хто своїм здоров’ям і життям захис-
тив людство від тієї ядерної трагедії. У
перші дні після аварії сотні трудівників
Придніпровського хімічного заводу (авто-
мобілісти, працівники відділу робітничого
постачання) та військові будівельники бу-
ли мобілізовані на ліквідацію аварії. Ми-
нали роки, але на ДНВП «Цирконій» завж-
ди вшановували ліквідаторів аварії на
ЧАЕС. Пам’ятаємо і дякуємо за ваш
подвиг!

Василь КІСІЛЬОВ,
ветеран ДНВП «Цирконій»

Пам’ятаємо і дякуємо!

ІНФОРМУЄ ДАЗВ

Уже другий двостінний екранований пенал (ДСЕП)
завантажено відпрацьованим ядерним паливом
(ВЯП). Для цього протягом останніх днів листопада зі
старого сховища відпрацьованого ядерного палива
(СВЯП-1) перевезено 93 тепловидільні збірки (ВТВЗ).
Кожну зі збірок, відповідно до технології поводження з
ВЯП ЧАЕС, розділено на пучки, встановлено в паливні
патрони і розміщено у ДСЕП.

Протягом двох наступних тижнів персоналом, відпові-
дальним за поводження з ВЯП на ЧАЕС, буде виконано гер-
метизацію ДСЕП: заварювання внутрішньої кришки, газову
і вакуумну осушку, заповнення пенала гелієм, герметиза-
цію внутрішньої кришки, заварювання зовнішньої кришки,
заповнення простору між оболонками ДСЕП гелієм та гер-
метизація зовнішньої кришки пенала.

У процесі виконання всіх етапів цього процесу проводи-
тиметься постійний контроль якості герметизуючих звар-
них з’єднань шляхом візуального контролю і капілярного
контролю зварних швів. Після заповнення ДСЕП гелієм
також відбудеться контроль герметичності внутрішньої і
зовнішньої обичайок ДСЕП.

Нагадаємо, що перший ДСЕП було завантажено в
бетонний модуль зберігання СВЯП-2 18 листопада поточ-
ного року. Станом на 1 грудня зі СВЯП-1 на СВЯП-2 пере-
везено вже 186 ВТВЗ.

Інформація Державного спеціалізованого
підприємства «Чорнобильська АЕС»

ЗА ПРОЄКТОМ СВЯП-2

Полігон має всю необ-
хідну документацію та веде
свою діяльність із дотри-
манням усіх вимог та умов
експлуатації.

Згідно з українським
законодавством забороня-
ється захоронення побу-
тових відходів без попе-
реднього сортування, але у
бюджеті Державного спе-
ціалізованого підприємства
«Об’єднання «Радон», яке
відповідає за цей полігон,
не передбачено жодних
фінансових видатків на сор-
тування сміття. Також по-
лігон твердих побутових
відходів «Лелів» потребує
реконструкції та модер-
нізації.

«Проблема поводження
із побутовими відходами —
це виклик ХХІ століття.
Для того, щоб це не пере-
творилося на екологічну
катастрофу, відповідні кро-
ки мають бути зроблені
уже сьогодні. Саме тому
вирішили залучити комер-
ційну структуру ТОВ «Кон-
салт-Світязь» до прове-
дення робіт із сортування
сміття. А для того, щоб не
створювати додаткового
фінансового навантаження
на державний бюджет, бу-
ло прийнято рішення, що
за комерційним тарифом

попередньо відсортоване
сміття буде прийматися на
полігоні твердих побуто-
вих відходів «Лелів», — на-
голошує перший заступ-
ник Голови ДАЗВ Андрій
Пляцко.

Підприємство ТОВ «Кон-
салт-Світязь» отримало
спеціальний дозвіл на про-
ведення діяльності на те-
риторії твердих побутових
відходів «Лелів». Зокрема,
воно має право на збиран-
ня безпечних відходів, їх
оброблення та видалення, а
також відновлення відсор-
тованих відходів.

За словами директора
ДСП «Об’єднання «Радон»
Олександра Артимюка, ок-
рім того, що полігон при-
ймає сміття, яке утворю-
ється на території зони
відчуження, він ще й при-
ймає за комерційним та-
рифом для захоронення
відсортоване сміття, що
завозиться до зони відчу-
ження. За кошти, які отри-
має підприємство ДСП
«Об’єднання «Радон», що є
оператором полігона, буде
проведено його рекон-
струкцію та модернізацію.
За попередній місяць на
полігон було завезено та
відсортовано близько ти-
сячі тонн сміття.

Полігон «Лелів» потребує
реконструкції та модернізації

Щороку від діяльності підприємств та підрядних
організацій у зоні відчуження утворюється близько
5000 кубічних метрів побутових відходів. Усе сміття,
починаючи із 1996 року, приймається на захоронення
на території діючого полігона твердих побутових від-
ходів «Лелів».

На ЧАЕС тривають
«гарячі» випробування
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Відсутність інформації про зроблену профспілковою організацією справу — це відсутність самої справи!

ДОБРИМИ СПРАВАМИ ПРОСЛАВЛЯЙМО УКРАЇНУ!

20 РОКІВ З АТОМПРОФСПІЛКОЮ

«Ви «Атомник України»
читаєте?» — саме це питан-
ня поставили мені якось в
одному з підрозділів Запо-
різької атомної. «Аякже, за-
глядаємо!» — відповіла. «І ми
читаємо!»» — радісно пові-
домили мені, ніби знайшов-
ши однодумця.

Хоч ця газета й була то-
ді ще зовсім молода, в на-
шій редакції про «Атомник»
знали. З її редактором, Ми-
колою Петриченком, спілку-
валися телефоном, обгово-
рювали теми, в яких була
потреба. А моє особисте
знайомство з ним вийшло
трохи кумедним.

У грудні 2002-го делега-
ція Запорізької АЕС приїхала
до Києва на профспілкову
конференцію НАЕК. З деле-
гатами була і «ПРЕСА».

— Дівчата, а давайте я
вас сфотографую! — гукнув
нас перед входом до кон-
ференц-зали рудуватий чо-
ловік у чорному костюмі, з
фотоапаратом в руках. По-
сміхнулися. Зупинилися.

Та коли розмовляли на-
ступного разу з Петри-
ченком, побачивши себе в
газеті, сказали йому: «Оті

дівчата, що на фото — то ж
ми були!» На що Микола
Васильович відповів: «А з
фотоапаратом — то був я!
Ось і познайомились...»

Відомо: чим далі терито-
ріально розташована газета
від свого читача, тим їй
важче до нього потрапити,
щоб узяти якийсь матеріал.
Ми завжди знали про це, як і
те, що в «Атомнику» працює
зовсім невеличкий колектив.

Розуміли це й інші редак-
ції станційних багатотира-
жок. Тому струмочки інфор-
мації, що стікаються з усіх
майданчиків НАЕК, мовби
акумулювалися в «АУ» і набу-
вали у профспілковій газеті
нового життя.

З самого початку свого
існування газета Атомпроф-
спілки стала джерелом опе-
ративної та достовірної ін-
формації про життя і роботу
первинних профспілкових
організацій НАЕК «Енерго-
атом», найперше — для пра-
цівників цих підприємств.
Вона ніколи не шукала не-
гайної слави, не ганялася за
сенсаціями, а була, скоріше,
вірним помічником і товари-
шем читачеві.

Безсумнівно, велика за-
слуга в тому, що газета від-
булася, належить головно-
му редактору «АУ» Миколі
Васильовичу Петриченку,
мудрій людині, яка пройшла
велику життєву та журна-
лістську школу. І дочасний
відхід якого із життя застав
зненацька цього літа і при-
мусив сумувати багатьох, хто
знав його близько. А ще —
це заслуга Людмили Гап’юк,
Лілії Соколової, Ганни Пруд-
нікової, Людмили Розки, які
складають колектив «Атом-
ника» від перших років його
створення і донині.

Життя Атомпрофспілки
без її головного друковано-
го органу зараз уже уявити
важко. Від моменту свого
заснування, 1 грудня 2000
року, доля «Атомника Ук-
раїни» нерозривно пов’я-
зана з долею людей, які
працюють на підприєм-
ствах НАЕК. Адже щотиж-
невик готує і публікує свої
матеріали насамперед для
своїх головних читачів: лі-
дерів цехкомів та десятків
тисяч рядових членів Атом-
профспілки... І колектив
редакції робить це з вели-
кою теплотою до них. З
енергією та любов’ю до
своєї справи.

Ірина ЄМЕЛЬЯНЕНКО,
газета «Енергія»
Запорізької АЕС

Велика справа — коли ти можеш дізнатися про те,
що відбувається у колег, почитати добірку: від вироб-
ництва до спорту і культури. Певна річ — про профспіл-
кові новини та профспілкову роботу, що стала невід’єм-
ною частиною нашого життя: виробничого і, звичайно
ж, соціального.

«Ви «Атомник України» читаєте?»«Ви «Атомник України» читаєте?»

Національний природний парк «Гуцульщина»
долучився до дружньої родини Атомпрофспілки
України у червні 2018 року. Відтоді добрих справ і в
Парку, і в Атомпрофспілки побільшало.

Цього року відбулася важлива подія, що об’єднала
жителів Косівської громади, дирекцію і працівників Парку,
духовенство краю. А саме освячення каплички Божої
Матері на ділянці «Скалка», що в урочищі «Голиця».

Унікальність події в тому, що місце, обране під кап-
личку, є духовним надбанням гуцулів. На ошатній лісовій
галявині, серед шелестливого заспокійливого гомону
дерев, серед щемливої краси і сповнених мрій щебе-
тання птахів з’явився Образ Божої Матері щасливому
нашому землякові, нині покійному Іванові Баранюкові.
Увінчуючи пам’ять про цю з’яву, чоловік поставив у
цьому місці 2014 року капличку. Згодом місце стало від-
відуваним завдяки і особливій аурі, і чудовій природі, і
миротворчим відчуттям. 

Через плин часу і природний вплив первинна візу-
альна краса почала втрачатися, що не могло не турбува-
ти щирих християн і віруючих жителів краю. Звернула

увагу на цю проблему і дирекція НПП «Гуцульщина» та
ППО НПП «Гуцульщина» і, як справжні господарники та
ревні прихильники всього прекрасного, вирішили оно-
вити, облагородити і місце, і саму капличку. В цьому
прагненні були одностайними всі працівники Парку,
тому роботу було виконано на відмінно. Підтримала цю
благородну справу й Атомпрофспілка, за що їм вдячна
вся гуцульська громада.

14 жовтня, на Покрову Пресвятої Богородиці та День
захисника України, відбулося освячення каплички Божої
Матері. Урочисте дійство зібрало родину Баранюків, пра-
цівників Парку, парафіян церкви Святого Василія Великого,
представників Черганівської сільської ради. Освячення
здійснювали отець-декан Косівського деканату Коло-
мийської єпархії УГКЦ Роман Іванюлик та отець Василь
Павлюк. Відновлена святиня продовжить виконувати роль
духовного прихистку громади й обов’язково сповнювати-
меться молитвами вдячності, покаяння чи щирого прохан-
ня, або ж просто милуватиме око простого подорожнього.

Галина МАРЧУК,
голова ППО НПП «Гуцульщина»

Духовний прихисток громади

Організація молоді ППО ЧАЕС вітає з
20-річчям «Атомник України» — єдину все-
українську газету Профспілки працівників
атомної енергетики та промисловості
України!

Світ стрімко рухається вперед у своєму
розвитку, інформаційний простір сьогодні пе-
ренасичений новинами — і правдивими, і ні. І в
цьому невпинному потоці інформації вкрай
необхідно вчасно визначати головне, важливе,
першочергове, тобто саме те, що варте уваги
читача. Редакції «Атомника України» це вдаєть-
ся завжди! Разом з тим газета дає можливість
небайдужим читачам бути почутими, тобто є
своєрідним майданчиком для обміну думками.
І це вкрай важливо!

Редакція «Атомника України» — це ко-
манда фахівців, відданих своїй справі. Це
люди, які чесно подають найважливішу ін-
формацію із життя атомників на шпальтах
газети. Мабуть, саме тому «Атомник Украї-
ни» є затребуваним виданням упродовж
20 років.

Ми читаємо не лише паперову газету, а й
електронну, оскільки вона може бути завжди під
рукою. Бажаємо редакції «Атомника України»
процвітання, творчих успіхів, натхненної праці
щодня! 

Дякуємо, що ви є! Завдяки вам ми
завжди в курсі актуальних новин із життя
працівників інших АЕС та інших підприємств
галузі. З ювілеєм!

Олександр МАРТИНЮК:
Бажаємо Вам щастя і достатку,
Ясного неба, сонця і тепла,
В житті щодень лиш
злагоди й порядку,
Щоб доля ваша світлою була.
В роботі — успіху й терпіння,
У справах — вічного горіння, 
В сім’ї — любові і добра
На многії та благії літа.

Первинна профспілкова організація ВП ЗАЕС та
організація молоді ППО Запорізької АЕС вітають колек-
тив газети «Атомник України» з ювілеєм — 20-річчям
виходу першого номера! Ви — дзеркало нашого атом-
ного життя, ви завжди відображаєте найважливіші та
хвилюючі події в атомній енергетиці. Дякуємо вам за
вашу плідну працю!

У рамках творчого конкурсу «Ми так працюємо,
живемо та відпочиваємо» на Запорізькій АЕС закін-
чився вокальний конкурс, який цього року вперше
проводився в режимі онлайн. Це нова форма роботи з
вокалістами. Проте в нових реаліях вона може стати
життєздатною.

13 підрозділів ВП ЗАЕС представляли у вокальному кон-
курсі 29 конкурсантів, які дуже відповідально підійшли до під-
готовчого процесу, а потім і до живого запису пісні.

Наразі в культурно-діловому центрі Запорізької АЕС роз-
почався вже студійний запис переможців конкурсу. Пісні у їх
виконанні можна буде почути у соціальній мережі Фейсбук
на сторінці культурно-ділового центру, а також в програмах
радіо ЗАЕС під час святкових випусків до Дня енергетика. А
крім пісень, ще гумористичні виступи,  аматорську поезію й
багато чого цікавого.

МИ ТАК ПРАЦЮЄМО, ЖИВЕМО
ТА ВІДПОЧИВАЄМО

Вокальний онлайн-конкурс


